
 

 
 
 

Ekonomisk redogörelse 2024, Cramérsällskapet 
 
Vid räkenskapsårets början, 1/1 2024 uppgick våra <llgångar <ll SEK 87816,70. Under 2024 har 
sällskapets intäkter uppgåG <ll SEK 174538,49, kostnaderna <ll SEK 34938,70.  
Årets resultat är således eG plusresultat på SEK 139599,79.  Totalt uppgår våra <llgångar den 31/12 
2024 <ll SEK 228416,49.  
 
Dona%on: Cramérsällskapet moGog under året en dona<on via testamentering från Lennart 
Bondesson. Lennart avled 29/6 2024 och testamenterade SEK 136842,74 <ll Cramérsällskapet. 
Eventuellt <llkommer eG yGerligare mindre belopp under 2025 då dödsboet avvecklas. 
 
Specifika%on av (övriga) intäkter: Vi fick under året in medlemsavgiWer för 99 medlemmar. 
MedlemsavgiWen för enskild medlem är f.n. SEK 75/år. Vi har också fåG in en betalning från 
Sta<s<kfrämjandet på SEK 1050, betalningen härrör från medlemsavgiWer <ll Cramérsällskapet som 
betalats in <ll Sta<s<kfrämjandet sent 2023 och därför inte inkommit <ll sällskapet förrän 2024. Vi 
har under 2024 haW 7 ins<tu<onsmedlemmar som betalat SEK 1000 vardera. 
Vid höstmötet tog vi ut en avgiW på SEK 900 för medlemmar och SEK 1000 för icke-medlemmar, samt 
SEK 500 för digitalt deltagande. Vi har fåG in SEK 21500 i deltagaravgiWer, varav SEK 1000 skall 
återbetalas <ll Matstat i Lund pga dubbelbetalning (se utgiWer). Vi har slutligen haW en ränteintäkt på 
SEK 720,75.  
 
Specifika%on av utgi7er: Vid höstmötet bjöd vi på fika och middag dag eG samt fika och en enklare 
lunch dag två. Middagen kostade SEK 17592, fika totalt SEK 2579 och lunch dag två SEK 2464. Vid 
genomgång av höstmötets transak<oner framkom aG Matstat vid Lunds Universitet betalat två 
gånger för samma deltagare, vi har inte hunnit reglera deGa under 2024 och LU har därför en fordran 
på oss <ll eG belopp av SEK 1000. Utöver höstmötet <lldelades årets Cramérpristagare Carolina 
Fransson SEK 10000 i prissumma, slutligen hade vi bankavgiWer från Nordea som uppgick <ll SEK 
1303,70. 
 
Kommentarer: Vår budget för 2024 indikerade aG vi skulle gå med SEK 550 i underskoG, istället blev 
det eG plusresultat (exklusive dona<on) med drygt SEK 2700. Orsakerna är dels aG höstmötet gick 
bäGre än budgeterat - vi hade budgeterat med en förlust på SEK 4000 för höstmötet men förlusten 
blev i trakterna av SEK 2000, dels aG intäkterna från medlemsavgiWer blev högre än budgeterat. Vi 
hade dessutom inte budgeterat med någon ränteintäkt för 2024. 
Vi hade vid årsskiWet 99 betalande medlemmar. Vi har en längre <d haW som målsäGning aG nå 100 
medlemmar och det gläder oss aG vi kommer allt närmare målet. Vi hade sju ins<tu<onsmedlemmar 
2024, och hoppas förstås på aG fler ansluter under 2025. 
 
Umeå 2025-02-05. 
Anders Lundquist, Kassör 


